



銀獎 Silver Award

建造業

Construction Industry



A member of the Bouygues Construction group

MAEDA

BACHY SOLETANCHE

法國地基建業公司

Dragages - Maeda - BSG Joint Venture 寶嘉 - 前田建設 - 法國地基聯營

寶嘉 - 前田建設 - 法國地基聯營 - 西港島綫合約703上環至西營盤隧道工程 Dragages - Maeda - BGS Joint Venture - MTR West Island Line Contract No. 703 Sheung Wan to Sai Ying Pun Tunnels

為了減少工地對附近環境的影響，我們一直致力引進新技術，例如高效能隔音罩及泥漿處理廠。

To minimise the environmental impact, we continue to introduce new technologies, such as high performance noise enclosure and slurry treatment plant at our construction sites.



西湖里工地已興建可減少50分貝的隔音罩
Noise enclosure at Sai Woo Lane which reduced noise by 50dB



挖掘出來的物料及泥漿經由泥漿處理廠處理。處理後的泥漿/水會循環使用。
Excavated material and slurry are treated by the Slurry Treatment Plant. The treated slurry/water will be recycled.



雙重門入口是隔音罩其中一個重要組件。用隔音板組成雙重門入口，目的是確保當有需要進出隔音罩時，亦不會洩漏噪音。
Double door entrance is an important component for the noise enclosure. The double door entrance is made up of noise panels aiming to ensure that noise will not be leaked out from the noise enclosure during access.



心度行同樂日邀請同事、客戶、分判商、供應商和社區人士參加。我們更透過慈善團體，邀請了數百名學童出席，即場為本地慈善項目籌款，共襄善舉，同時提倡環保意識。
ACTITUDES Fun Day was attended by hundreds of our staff, clients, sub-contractors, suppliers and the public. We also invited hundreds of children from local charities, raising money for local charitable projects and promoting environmental awareness.

相片及資料由得獎公司或機構提供
Photos and information are provided by the winning companies or organizations